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PROTOKÓŁ NR 154 / 2005
posiedzenia

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego
                                       z dnia  07 lipca   2005   roku,

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu .
 Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie 9.00 zakończono o
godzinie 11.00

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Józef Sulikowski                  - Starosta Wągrowiecki
2. Tomasz Kranc                     - Członek Zarządu Powiatu
3. Tadeusz Synoracki              - Członek Zarządu  Powiatu
4. Andrzej Wieczorek             - Członek Zarządu Powiatu

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli :

5. Andrzej Sebastyański            -  Sekretarz Powiatu
6. Edyta Owczarzak                  -   p.o. Kierownika  Powiatowego
                                                       Centrum Pomocy Rodzinie w
                                                       Wągrowcu
7. Paweł Dykban                      -   Telewizja Poznańska
8.  Radosław Kubisz                 -    Rzecznik prasowy

     9.  Mariola Substyk                   -    protokolantka

Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego:

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i
przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 29 czerwca  2005
roku.

3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między
posiedzeniami Zarządu.

4. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację
zadań z zakresu pomocy społecznej i wspierania osób
niepełnosprawnych na 2006 rok.

5. Rozpatrzenie propozycji realizacji projektu pt.” Podniebny portret
Powiatu Wągrowieckiego”.

6. Zapoznanie z pismem Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy
Gołańcz w sprawie położenia dywanika asfaltowego w Chojnie.
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7. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową
nieruchomości położonych w Wągrowcu przy ul. Kościuszki 15,
oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki 1440/4 i 1439/15.

8. Informacja o funkcjonowaniu Kasy w Starostwie Powiatowym.
9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu

o wyrażenie zgody na dokonanie zlecenia montażu licznika ciepła na
instalacji solarnej w budynku bursy.

10. Zapoznanie z projektami porozumień między Powiatem, a Gminą
Mieścisko oraz Miastem i Gminą Gołańcz w sprawie wspólnej
realizacji zadań.

11. Informacja o przetargu na budowę ul. Pocztowej w Mieścisku.
12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora  ZSP nr 1 w Wągrowcu o

wyrażenie zgody na przeprowadzenie postępowania przetargowego
na realizację projektu PFRON- zakup samochodu.

13. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu.
14. Uwagi i wnioski.

Ad 1

Odczytano porządek Zarządu bez zgłaszania uwag.

Ad 2

Przyjęto protokół  posiedzenia Zarządu z dnia 29  czerwca   2005 roku.

Ad 3

Starosta uczestniczył w:
- spotkaniu w Urzędzie  Marszałkowskim w Poznaniu z

p. Kobrzańską,  w sprawie ośrodka interwencji kryzysowej,
- spotkaniu z przedstawicielami Poznańskiego Towarzystwa

Cyklistów, w sprawie wyścigu kolarskiego na drogach
powiatowych.,

- rozmowach z dyrektorem browaru „ Czarnków” w sprawie obsługi
imprez ; Festynu Archeologicznego, Wyścigu Kolarskiego   i
Dożynek Powiatowych,

- rozmowach z  Dyrektorem Zespołu Szkól Ponadgimnazjalnych w
Gołańczy w sprawie  możliwości  wykorzystania pomieszczeń
internatu do noclegów, dla  młodzieży pracującej przy
wykopaliskach w Łeknie,

- rozmowach w Dyrektorem NIK- w sprawie zastrzeżeń pobierania
przez Powiatowy Zarząd Dróg w Wągrowcu, opłat z zajęcie pasa
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drogowego. W uchwale RPW nie uwzględniono  zapisu ustawowego
o 10- krotnej karze .

Ad 4

Zarząd Powiatu  jednogłośnie (4 obecnych), po wykreśleniu słowa
„ w Wągrowcu” w dz. II pkt.1 ust a,  podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia
konkursu ofert na realizację zadań z zakresu pomocy społecznej i
wspierania osób niepełnosprawnych na 2006 rok. Powyższą uchwałę
przedstawiła Edyta Owczarzak – p.o. .Kierownika Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Wągrowcu .
Uchwała stanowi  załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Zarząd  zobowiązał p.Owczarzak, do udzielenia informacji o wysokości
środków  otrzymanych  z funduszu  PFREN  w 2005 roku.

Ad 5

Zarząd  zapoznał się z propozycją  realizacji projektu pt.” Podniebny
portret Powiatu Wągrowieckiego”. Po przedstawionej prezentacji przez
P.Dykbana z Telewizji Poznańskiej, Zarząd  zastanawia się nad wydaniem
albumu o powiecie wągrowieckim. Dobrze byłoby, aby swój udział miały
też gminy powiatu wągrowieckiego. Temat ten będzie przedmiotem obrad
w późniejszym terminie. Wtedy też Zarząd podejmie ostateczną decyzję.
Prezentacja powyższego tematu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego
protokołu..

Ad 6

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Przewodniczącego Rady Miasta i
Gminy Gołańcz w sprawie przyspieszenia prac – położenie dywanika
asfaltowego  w miejscowości Chojna. Zarząd widzi potrzebę  wykonania
zadania, jednakże ze względu na szczupły budżet powiatu  jego wykonanie
w roku 2005 nie jest możliwe.
Pismo w powyższej sprawie przedstawił Andrzej Sebastyański - Sekretarz
Powiatu. Stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad 7

Zarząd Powiatu jednogłośnie (4 obecnych) podjął uchwałę  w sprawie
obciążenia słuzebnością gruntową nieruchomości położonych w Wągrowcu
przy ul. Kościuszki 15, oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki
1440/4 i 1439/15. Powyższą uchwałę przedstawił Andrzej Sebastyański -
Sekretarz Powiatu . Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
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Ad 8

Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu przedstawił informację i
funkcjonowaniu Kasy w Starostwie Powiatowym . 1. Najlepszym
rozwiązaniem byłoby gdyby bank obsługujący budżet powiatu przyjmował
wpłaty  z tytułów opłat np. geodezyjnych, bez opłaty za w/w operacje.
2. W Wydziale Komunikacji  kasa , która funkcjonuje nie mogłaby przejąć
takiej funkcji z tytułu bezpieczeństwa.
3. Utworzenie takiego punktu w Starostwie Powiatowym łączy się z
zabezpieczeniem takiego punktu. Dlatego Zarząd proponuje prowadzić
rozmowy z bankiem, czy jest możliwe takie rozwiązanie jak
zaproponowano w pkt.1.
Powyższą informację przedstawił Andrzej Sebastyański - Sekretarz
Powiatu.

Ad 9

Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu przedstawił wniosek Dyrektora
bursy szkolnej nr 1 w Wągrowcu o wyrażenie zgody na dokonanie zlecenia
montażu licznika ciepła na instalacji solarnej w budynku bursy. Zarząd
Powiatu, w stosunku głosów 2 za, przy 2 głosach wstrzymujących  wyraził
zgodę w w/w temacie.
W przedmiotowym głosowaniu głosem wstrzymującym był p.T.Synoracki ,
co wpisuje się do protokołu na jego prośbę.

Wniosek w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 5 do niniejszego
protokołu.

Ad 10

Zarząd Powiatu jednogłośnie (4 obecnych)  pozytywnie zaopiniował
projekty porozumień między Powiatem, a Gminą Mieścisko oraz Miastem i
Gminą Gołańcz w sprawie wspólnej realizacji zadań. Taka forma jest
dopuszczalna w myśl art.10 ustawy o samorządzie gminnym.
Przedmiotowe porozumienia przygotował Michał Piechocki - Wicestarosta,
a przedstawił Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu. Stanowią one
załącznik nr 6 i nr 7 do niniejszego protokołu.
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Ad 11

Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu przedstawił informację o
przetargu na budowę ul. Pocztowej w Mieścisku. Zdaniem Zarządu, po
otrzymaniu pisemnej deklaracji od Wójta Gminy Mieścisko o
zabezpieczeniu środków /I transzy/ w przyszłorocznym budżecie gminy w
wysokości 100.000 zł, na realizację tego zadania, Zarząd  temat ten
podejmie na następnym posiedzeniu. Koordynacją tematu  zajmie się
Sekretarz Powiatu.
Dane dotyczące informacji o przetargu, stanowią załącznik nr 8 do
niniejszego protokołu.

Ad 12

Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu przedstawił wniosek Dyrektora
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu , o wyrażenie zgody
na przeprowadzenie postępowania przetargowego na realizację projektu
PFRON- zakup samochodu. Zarząd Powiatu  jednogłośnie ( 4 obecnych)
wyraził zgodę na realizację tego projektu w ramach własnych środków.

Powyższe pismo stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad 13

Następne posiedzenie Zarządu ustalono na 14 lipca   2005r. o godz. 8.30.

Ad 15

Józef Sulikowski - Starosta Wągrowiecki przedstawił pismo z
Wielkopolskiego  Ośrodka Kształcenia i studiów samorządowych w
Poznaniu ,  informujące o zwiększeniu składek członkowskich w/w
Stowarzyszenia. Zdaniem Zarządu należy się zastanowić nad sensownością
członkostwa w Stowarzyszeniu. Temat będzie przedmiotem obrad
następnego posiedzenia.

Pismo stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Tomasz Kranc  poprosił o wyjaśnienie sprawy rejestrowania Skuterów,
ponieważ dochodzą skargi , iż Wydział Komunikacji nie chce rejestrować
takich pojazdów.
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Andrzej Sebastyański –Sekretarz Powiatu udzielił stosownych wyjaśnień ,
że najczęściej dochodzi  do takich sytuacji, gdy pojazdy te są  sprowadzone
z zagranicy i nie posiadają żadnej dokumentacji. Stąd problemy w
rejestracją.

Wobec wyczerpania porządku obrad, na tym posiedzenie Zarządu
zakończono.

 Protokolantka
         ______________
       / Mariola  Substyk /

                                                                       Starosta  Wągrowiecki

                                                        ________________________________
                                                                          / Józef Sulikowski /

    Tomasz Kranc                     _______________

    Tadeusz Synoracki             _______________

    Andrzej Wieczorek              _______________

 


